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PROCES-VERBAL 

al ședintei ordinare a Consiliului Local Rovinari, 

 din data de 30.01.2024, ora 1300 

 

 

 

 Doamna Sîrbu Maria, președinte de ședință,  declară deschise lucrările ședinței ordinare a 

Consiliului Local Rovinari, convocată în baza Dispoziției Primarului  nr. 77/22.01.2024,  pentru data 

de 30.01.2024, ora 1300, în sala de ședințe a Primăriei orașului Rovinari și informează că la ședință 

sunt prezenți un numar de 17 consilieri locali din totalul de 17 consilieri locali în funcție. 

 La ședință participă și: secretarul general - Popescu Aurora Carmen; director executiv 

Direcția Economică – Ungureanu Ion, director executiv Direcția Administrare Patrimoniu – Podărelu 

Paul Alexandru; Milea Cristian – director  Serviciu Public de Asistență Socială; Rață Elena Nicoleta 

– Compartiment Juridic; Cercelaru Ionuț Viorel - șef Serviciu Public de Iluminat oraș Rovinari, 

Catrinoiu Cosmin – director Direcție Publică de Poliție Locală,  Sitaru Mihai – reprezentant Club 

Sportiv Jiul Rovinari 2016, Cucu Mirela – Compartiment Cultură, și Vilău Viorel – director 

Societatea Servicii Publice Locale SRL. 

 Doamna Sîrbu Mariana prezintă ordinea de zi suplimentată a ședinței ordinare din data de 

30.01.2024: 

 

1.Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari din data de 19.12.2023. 

2.Proces-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Local Rovinari 

din data de 12.01.2024. 

3.Raportul semestrial privind activitatea de soluționare a petițiilor în perioada 30.06.2023-

31.12.2023. 

     Răspunde: Responsabil O.G. nr.27/2002 

4.Raportul semestrial privind raportul de activitate al directorului Clubului Sportiv Jiul 

Rovinari 2016 . 

      Răspunde: director Club Sportiv Jiul Rovinari 2016 

5.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 

personalul contractual din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație” din cadrul Primăriei oraș 

Rovinari și serviciilor publice, fără personalitate juridică, din subordinea Consiliului Local al 

Orașului Rovinari. (C1+C2) 

Inițiator: primar 

6.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de baza pentru personalul contractual din 

cadrul Clubului Sportiv Jiul Rovinari 2016. (C1+C2)    

Inițiator: primar 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2024 a concediului de odihnă 

neefectuat în anul 2023, de către primarul orașului Rovinari. (C2) 

 

Inițiator:cons.local Preda Ionel 

 8.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de baza pentru personalul contractual din 

cadrul Serviciului de Iluminat Public al orașului Rovinari, serviciu cu personalitate juridică în 

subordinea Consiliului Local Rovinari. (C1+C2) 

Inițiator: primar 

9.Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședinta. (C2) 

 
ROMÂNIA 
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Inițiator: primar 

 10.Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a  locuințelor sociale din blocul 

B2 (camera 35, etaj 2), situat în orașul Rovinari, județul Gorj. (C2)     

        Inițiator: primar 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului de acțiuni sau lucrări de interes local  ce se 

vor desfășura în anul 2024. (C2+C3) 

        Inițiator: primar 

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea Calendarului activităților de primăvară 2024 si 

Calendarul activităților de vară-toamnă 2024, cuprinzând lucrarile de întreținere și înfrumusețare a 

spațiilor verzi ale orașului Rovinari, ce vor fi executate de către Societatea Servicii Publice Locale 

Rovinari SRL. (C2+C3) 

Inițiator: primar 

13.Proiect de hotărâre privind  majorarea sumei de la 1200 lei/16 ore/lună la 1500 lei/16 

ore/lună reprezentând contravaloare servicii artistice pentru membrii Ansamblului artistic de amatori 

”JIULEȚUL” .(C1) 

Inițiator: primar 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea Agendei Principalelor Manifestări Culturale pe anul 

2024, a sumelor alocate pentru aceste manifestări și a sumelor pentru achiziția de servicii artistice 

pentru Ansamblul artistic de amatori ”JIULEȚUL”.(C1+C2) 

Inițiator: primar 

15.Proiect de hotărâre privind solicitarea adresată Ministerului Educației Naționale pentru 

emiterea avizului conform în vederea schimbării destinației unei suprafețe de 1358,85mp din clădirea 

internat școlar, situat în orașul Rovinari, str.Jiului nr.6 ce aparține Liceului ”Gheorghe Tătărescu”, 

din spațiu de învățământ în spațiu cu altă destinație.(C2+C3) 

Inițiator: primar 

16.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului local înregistrat la data de 

31.12.2023, în sumă de 18.439,54 lei ca sursă de finanțare a cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în 

anul 2024. (C1) 

Inițiator: primar 

17.Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului de concesiune nr. 7916/01.03.2021 

pentru cabinetul medical S.C. SAUDE MED S.R.L.  (spațiul nr.16), ce funcționează în imobilul 

”internat” al Liceului “Gheorghe Tătărescu” Rovinari, situat în oraș Rovinari, str.Jiului, nr.6, 

jud.Gorj.(C2) 

Inițiator: primar 

18.Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri locali din cadrul Consiliului Local 

oraș Rovinari în calitate de membri ai Comisiei de evaluare a performanțelor profesionale ale 

secretarului general al UAT oraș Rovinari, pentru activitatea desfășurată în anul 2023.(C2) 

 

Inițiator: primar 

19.Proiect de hotărâre privind validarea  Dispozitiei primarului orașului Rovinari  nr. 1.356/ 

20.12.2023 privind rectificarea bugetului local  pe anul 2023 al UATO Rovinari. (C1) 

Inițiator: primar 

 20.Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general și a indicatorilor tehnico-

economici aferenți obiectivului de investiții ”Amenajare parcare de reședință în zona bloc P7”. (C1) 

Inițiator: primar 

 

21.Diverse: 

SUPLIMENTARE  1 LA PROIECTUL ORDINII DE ZI 

pentru ședința ordinară a Consiliului Local Rovinari din data de 30.01.2024 

 

 

1. Proces verbal ședință extraordinară, convocată de îndată, a Consiliului Local Rovinari din  

data de 26.01.2024.  
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 Se supune la vot ordinea de zi suplimentată și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

 Domnul Ciopănoiu Ion și doamna Chivu Irina anunță că vor părăsi sala de ședințe la 

proiectul de la punctul 8. 

 Domnul Cimpoeru Romeo, doamna Năstase  Daniela și domnul Pistolea Constantin anunță 

că  vor părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 5. 

 Domnul Duță Alin anunță că va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 12. 

 Domnul Dămian Bogdan anunță că va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 6 și 

proiectul de la punctul 12. 

 Domnul Ionescu Vasilică anunță că va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 12. 

  

 Doamna președinte de ședință spune că la punctul 1 și 2 de pe ordinea de zi sunt procesele 

verbale ale ședințelor de consiliu local și trebuie aprobate. 

 Se supune la vot Procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari din data 

de 19.12.2023 și se votează cu 17 voturi pentru. 

 Se supune la vot Procesul-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului 

Local Rovinari din data de 12.01.2024 și se votează cu 17 voturi pentru. 

  

 Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Raportul semestrial privind activitatea de 

soluționare a petițiilor în perioada 30.06.2023-31.12.2023. 

 Doamna secretar general, Popescu Aurora Carmen,  menționează că este raportul semestrial 

pentru perioada 30.06.2023-31.12.2023, responsabilul O.G. nr.27/2002, respectiv doamna Pasăre 

Marina, l-a întocmit pentru a fi prezentat consiliului local. Doamna secretar general menționează că 

în raport se poate observa că a fost o singură petiție la care s-a formulat răspuns de către Direcția 

Economică și Biroul Achiziții Publice Fonduri Europene. 

 Domnul Duță întreabă ce s-a solicitat în petiție. 

 Doamna secretar dă citire raportului. Spune că s-au solicitat informații legate de contracte 

de lucrări încheiate de către UATO Rovinari  cu SC.MARCDRUM SRL. Doamna secretar 

menționează că nu știe exact ce a răspuns aparatul de specialitate, dar dacă este nevoie o cheamă pe 

doamna Pasăre Marina să dea lămuriri. 

 Domnul Ungureanu Ion spune că s-au solicitat informații cu privire la contractele de lucrări 

încheiate cu această societate și ce sume a obținut societatea în urma contractelor încheiate cu 

primăria. 

 Domnul Duță întreabă dacă au fost făcute lucrări. 

 Domnul Ungureanu Ion menționează că a fost o singură lucrare pentru marcatul străzilor, 

situație apărută exact în perioada în care s-a făcut petiția. 

  

 Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Raportul semestrial privind raportul de activitate 

al directorului Clubului Sportiv Jiul Rovinari 2016. 

 Domnul Sitaru Mihai spune că directorul clubului nu a putut fi prezent întrucât este plecat 

la o ședință la nivel național, dar dacă este nevoie va prezenta raportul înaintat consiliului local. 

Domnul Sitaru spune că raportul a fost întocmit ca urmare a noilor reglementări legislative. 

 Doamna președintă de ședință spune că raportul a fost transmis consilierilor locali, dacă sunt 

întrebări pot fi puse. 

 Întrucât nu sunt discuții doamna președintă de ședință  dă citire punctului 5 de pe ordinea de 

zi: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 

contractual din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație” din cadrul Primăriei oraș Rovinari și 

serviciilor publice, fără personalitate juridică, din subordinea Consiliului Local al Orașului Rovinari.  

La acest proiect părăsesc sala de ședințe consilierii locali: Cimpoeru Romeo Alin, Năstase 

Daniela și Pistolea Constantin. 

În sala de ședință sunt prezenți 14 consilieri locali. 
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Doamna Sîrbu spune că proiectul a fost discutat la comisiile de specialitate unde doamna 

secretar general a dat lămuriri cu privire la proiect și a explicat că este o majorare cu 5% a salariilor, 

urmare a apariției Ordonanței Guvernului nr.115/2023 prin care s-a stabilit majorarea salariilor 

primarilor și viceprimarilor și a Legii nr.153/2017 care permite majorarea salariilor până la nivelul 

indemnizației viceprimarului. Doamna Sîrbu spune că proiectul a primit aviz favorabil.  

Domnul Duță intervine și spune că îl bucură această situație, iar cât privește discuțiile apărute 

că la SPL nu vrea consiliul local să aprobe majorările de salarii la muncitori își dorește să îi informeze 

cineva că nu este adevărat acest aspect. 

Doamna secretar general menționează că nu consiliul local poate hotărî majorările salariale la 

muncitorii de la Societatea Servicii Publice Locale pentru că nu are atribuții în acest sens.  

 Domnul Duță spune că trebuie să fie informați oamenii despre asta, să nu mai fie acuzat 

consiliul local. 

Întrucât nu mai sunt discuții, doamna președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre 

și se votează cu 14 voturi pentru.  

 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

baza pentru personalul contractual din cadrul Clubului Sportiv Jiul Rovinari 2016.  

Părăsește sala de ședințe consilierul local Dămian Bogdan. 

Revin în sala de ședințe consilierii locali: Cimpoeru Romeo Alin, Năstase Daniela și Pistolea 

Constantin. 

În sală sunt prezenți 16 consilieri locali. 

Doamna Sîrbu Mariana spune că proiectul a fost discutat la comisiile de specialitate și a primit 

aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții, doamna președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre și 

se votează cu 16 voturi pentru.  

 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în 

anul 2024 a concediului de odihnă neefectuat în anul 2023, de către primarul orașului Rovinari.  

Revine în sala de ședințe și consilierul local Dămian Bogdan, în sală fiind prezenți 17 

consilieri locali. 

Doamna Sîrbu Mariana spune că proiectul a fost discutat la comisiile de specialitate, doamna 

secretar a spus că domnul Preda a inițiat proiectul de hotărâre și că  această procedură este prevăzută 

de lege. 

Întrucât nu sunt discuții, doamna președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre și 

se votează cu 17 voturi pentru.  

 

 Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de 

baza pentru personalul contractual din cadrul Serviciului de Iluminat Public al orașului Rovinari, 

serviciu cu personalitate juridică în subordinea Consiliului Local Rovinari. 

Părăsesc sala de ședințe consilierii locali: Ciopănoiu Ion și Chivu Irina. 

În sala de ședințe sunt prezenți 15 consilieri locali. 

 Doamna Sîrbu spune că și acest proiect a primit aviz favorabil la comisiile de specialitate. 

Întrucât nu sunt discuții, doamna președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre și 

se votează cu 15 voturi pentru.  

 

Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de 

ședinta.  

Revin în sală consilierii locali: Ciopănoiu Ion și Chivu Irina. 

În sala de ședințe sunt prezenți 17 consilieri locali. 

Doamna președinte de ședință spune că așteaptă propuneri pentru președintele de ședință. 

Domnul Bărbulescu propune ca președinte de ședinta pentru luna februarie pe doamna 

Iordache Ileana. 



5 

 

Întrucât nu sunt alte propuneri se supune la vot propunerea domnului Bărbulescu și se votează 

cu 16 voturi pentru și 1 abținere (Iordache Ileana) . 

Doamna secretar general menționează că o să fie o lună cu multe ședințe extraordinare, o să 

fie ședință pe 8 februarie pentru aprobarea bugetului și cât de curând va fi o ședință extraordinară, 

dar pentru a putea fi inițiat proiectul de hotărâre se așteaptă  avizul de la DSP Gorj.   

 

 Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de 

repartizare a  locuințelor sociale din blocul B2 (camera 35, etaj 2), situat în orașul Rovinari, județul 

Gorj. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii și a primit aviz favorabil. 

Menționează că s-a rezolvat problema ridicată la ședințele trecute cu privire la cazul domnului 

Țepănuși care se află într-o situație foarte grea. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului de 

acțiuni sau lucrări de interes local  ce se vor desfășura în anul 2024.  

 Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii unde domnul Podărelu a 

prezentat  acțiunile ce se vor desfășura cu beneficiarii venitului de incluziune, iar proiectul a primit 

aviz favorabil. 

 Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Calendarului 

activităților de primăvară 2024 si Calendarul activităților de vară-toamnă 2024, cuprinzând lucrările 

de întreținere și înfrumusețare a spațiilor verzi ale orașului Rovinari, ce vor fi executate de către 

Societatea Servicii Publice Locale Rovinari SRL.  

Părăsesc sala de ședințe consilierii locali:Dămian Bogdan, Duță Alin și Ionescu Vasilică. 

În sală sunt prezenți 14 consilieri locali. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii unde domnul Podărelu a 

prezentat activitățile ce se vor desfășura cu Societatea Servicii Publice Locale Rovinari SRL.  

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 14 voturi 

pentru. 

 

Se trece la proiectul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind  majorarea sumei de 

la 1200 lei/16 ore/lună la 1500 lei/16 ore/lună reprezentând contravaloare servicii artistice pentru 

membrii Ansamblului artistic de amatori ”JIULEȚUL” . 

Revin în sală consilierii locali: Dămian Bogdan, Duță Alin și Ionescu Vasilică. 

În sala de ședințe sunt prezenți 17 consilieri locali. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii și a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea Agendei 

Principalelor Manifestări Culturale pe anul 2024, a sumelor alocate pentru aceste manifestări și a 

sumelor pentru achiziția de servicii artistice pentru Ansamblul artistic de amatori ”JIULEȚUL”. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii, doamna Cucu Mirela din cadrul 

Compartimentului Cultură a prezentat Agenda Principalelor Manifestări Culturale pe anul 2024, iar 

proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind solicitarea adresată 

Ministerului Educației Naționale pentru emiterea avizului conform în vederea schimbării destinației 
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unei suprafețe de 1358,85mp din clădirea internat școlar, situat în orașul Rovinari, str.Jiului nr.6 ce 

aparține Liceului ”Gheorghe Tătărescu”, din spațiu de învățământ în spațiu cu altă destinație. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii, unde domnul Podărelu a 

menționat că în luna mai expiră avizul Ministerului Educației Naționale pentru spațiile în care 

funcționează cabinetul medical dentar, jandarmii și cabinetele medicale, iar acum  se solicită un nou 

aviz. Doamna Sîrbu spune că  proiectul a primit aviz favorabil. 

 Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului 

bugetului local înregistrat la data de 31.12.2023, în sumă de 18.439,54 lei ca sursă de finanțare a 

cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2024. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul Ungureanu Ion a citit 

raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 17 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind prelungirea contractului 

de concesiune nr. 7916/01.03.2021 pentru cabinetul medical S.C. SAUDE MED S.R.L.  (spațiul 

nr.16), ce funcționează în imobilul ”internat” al   Liceului “Gheorghe Tătărescu” Rovinari, situat în 

oraș Rovinari, str.Jiului, nr.6, jud.Gorj. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii, unde domnul Podărelu a 

menționat că se prelungește contractul doar pe perioada cât mai este valabil avizul Ministerului 

Educației Naționale. Doamna Sîrbu spune că  proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 18 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi 

consilieri locali din cadrul Consiliului Local oraș Rovinari în calitate de membri ai Comisiei de 

evaluare a performanțelor profesionale ale secretarului general al UAT oraș Rovinari, pentru 

activitatea desfășurată în anul 2023. 

Doamna secretar general spune că la acest proiect este procedură de vot secret. 

Doamna președinte de ședință spune că așteaptă propuneri. 

Domnul Bărbulescu face prima propunere: domnul Preda Ionel și domnul Dămian Bogdan. 

Domnul Duță spune că tot propunerea asta se gândea să o facă. 

Se trece la procedura de vot secret. 

Se numără voturile și sunt 16 voturi pentru și un vot nul. 

Doamna președintă spune că proiectul trece cu 16 voturi pentru și 1 vot împotrivă. 

 

Se trece la punctul 19 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind validarea  Dispozitiei 

primarului orașului Rovinari  nr. 1.356/ 20.12.2023 privind rectificarea bugetului local  pe anul 2023 

al UATO Rovinari. 

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul Ungureanu Ion a citit 

raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 20 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind actualizarea devizului 

general și a indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții ”Amenajare parcare de 

reședință în zona bloc P7”.  

Doamna președintă spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul Ungureanu Ion a citit 

raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 



7 

 

Întrucât nu sunt sunt discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 17 voturi 

pentru. 

 

 Se trece la punctul 1 de pe suplimentare: Proces verbal ședință extraordinară, convocată de 

îndată, a Consiliului Local Rovinari din  data de 26.01.2024.  

 Se supune la vot procesul verbal și se votează cu 17 voturi pentru. 

 

 Se trece la ”Diverse”. 

Se fac înscrieri la cuvânt consilierii locali: Duță Nelu Alin și Bărbulescu Andrei Constantin. 

 

Domnul Duță întreabă dacă la blocurile la care se face izolația, zăpada artificială este prinsă 

cu ”ciuperci” pentru că se discută că nu ar fi. 

Domnul Podărelu spune că da. 

Doamna consilier Lia Maria spune că s-a verificat acest aspect, există acele ”ciuperci”. 

Domnul Duță solicită să se facă un demers pentru ca cei de la APAREGIO să constituie o 

echipă de intervenție pentru a veni în oraș în caz de avarie noaptea. Trebuie să se poată interveni în 

astfel de situații. 

Domnul Cimpoeru intervine și spune că atunci când au fost astfel de situații mereu s-au 

rezolvat. 

Domnul Duță spune că da, a fost bunăvoință, dar ar fi mai bine dacă ar exista o echipă de 

intervenție la care să se apeleze oricând este nevoie. 

De asemenea, domnul Duță spune că a mai adus în discuție faptul că nu sunt becuri în zona 

blocurilor P-uri și T-uri. Domnul Duță îi spune domnului Cercelaru Ionuț că trebuie făcut ceva. 

Domnul Duță spune că mai are o problemă, legată de personalul de la blocaje. Menționează 

că acești oameni lucrează în afara orelor de program și că ar trebui făcută o convenție să li se dea zile 

libere.  

Domnul Catrinoiu spune că trebuie făcute rapoarte de activitate. 

Domnul Duță spune că acești oameni s-au dus la Resurse Umane și li s-a spus că nu se acordă. 

Doamna secretar general menționează că pentru orele suplimentare lucrate, legislația prevede 

că se pot lua zile libere. De asemenea, spune că îi este greu să creadă că personalul de la Resurse 

Umane a spus că nu se pot acorda  zile libere, este posibil să li se fi spus că trebuie făcute documente, 

rapoarte de activitate, solicitări pentru orele lucrate în afara programului. 

Domnul Catrinoiu spune că nu s-au făcut probabil rapoarte de activitate. 

Domnul Duță întreabă dacă se poate rezolva pe viitor această problemă. 

Domnul Podărelu spune că se poate, dacă se respectă pașii ce trebuiesc urmați. Acești oameni 

sunt chemați la blocaje de către un agent de poliție. 

Domnul Catrinoiu spune că de cei de la Dispecerat.  

Domnul Podărelu spune că cel care confirmă că acești oameni au fost la muncă este șeful.  

Domnul Catrinoiu spune că nu, ei fac un proces-verbal de constatare pe care semnează, astfel 

arătând că omul a fost la muncă. 

Doamna secretar general spune că trebuie să fie raport de activitate, atestat de către șef și cu 

specificarea orelor în care s-a lucrat peste program. 

Domnul Duță spune că trebuie găsită o soluție pentru că acești oameni sunt sunați și la ore 

târzii pentru a desfășura aceste activități. 

Domnul Podărelu spune că se va avea în vedere. 

Domnul Duță îi mai spune domnului Catrinoiu că amenzile pentru parcarea neregulamentară 

sunt mari și dorește să i se spună cum s-a ajuns la acea sumă.  

Domnul Catrinoiu spune că s-ar putea să fie vorba de cea pentru refuzul de comunicare a 

datelor, adică cea de 1400 lei, pentru că este cea mai mare și dacă este așa, sunt două amenzi diferite. 

Domnul Duță întreabă cum s-a ajuns la această sumă. 

Domnul Catrinoiu spune că amenda cea mare este prevăzută de O.G.195/2002 și este pentru 

necomunicarea datelor. 
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Domnul Duță spune că s-a lămurit, acea amendă nu este pentru parcare neregulamentară, ci 

pentru refuzul de a prezenta documentele. 

Domnul Bărbulescu dorește să atragă atenția asupra faptului că cei de la Polaris vor să 

majoreze iar prețurile. Menționează că cei de la Polaris afirmă că majorează prețurile că așa  aprobă 

consiliul local și că diferența este oprită de UAT Rovinari. Nu este normal să arunce în spinarea 

consiliului local aceste majorări. 

Doamna secretar general menționează că prin hotărâri de consiliu se ia act de deciziile lor, iar 

în ultimul timp nici nu s-a mai intrat în ședință cu proiecte care să prevadă așa ceva. 

Întrucât nu mai sunt discuții, președintele de ședință, Sîrbu Mariana, mulțumește pentru 

participare și declară închisă ședința ordinară din luna ianuarie 2024. 

 

 

 

 

 

                    PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

                    Consilier local Mariana Sîrbu 

 

                     

                                                                                                                 CONSILIERI 

 

1. _________ 

2. _________ 

3. _________ 

4. _________ 

5. _________ 

          

 

 

 

 

                    SECRETAR GENERAL, 

                    Popescu Aurora Carmen 

               ÎNTOCMIT, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


